



HW43010020180613801388

邀请核实单

Verification Letter of Invitation

编号/No. : HW43010020180613801388

中华人民共和国驻伊斯坦布尔总领事馆:

Consulate General of P.R.China in Istanbul:

兹确认 浏阳市正江烟花进出口贸易有限公司 邀请的 EVREN SOYUTURK 等 1 人将于 2018-07-10 来华, 停留 20 天, 从事 商业贸易 活动, 需申请 12 个月有效 多 次入境签证。

被邀请人员名单附后。

Hereinafter confirms that, LIUYANG ZHENGJIANG FIREWORKS IMPORT AND EXPORT TRADE CO.,LTD has invited EVR EN SOYUTURK, etc.altogether 1 person(s) to come to China on 2018-07-10 and stay for 20 days to engage in Commercial trade activities, and need to apply Multiple entry (or entries) visa valid for 12 months.

Name list of the invited enclosed.

邀请人/邀请单位联系人: 黄英姿 联系电话: 13874849748

Contact Person

Tel.

核实单位名称: 长沙市人民政府外事侨务办公室

Name of Verification Unit

联系人: 梁舒 联系电话: 0731-88665509

Contact Person

Tel.

核实单位盖章及负责人签署

Seal and Signature

梁舒



2018年 06月 13日

Year/Month/Day

- 注:
1. 此核实单须与邀请单位邀请函一起使用。有效期三个月。
 2. 被邀请人员名单须附另纸并加盖核实单位印章。

Notes: 1. Please present this letter together with the invitation letter of company to apply for visas.

Valid for three months.

2. Please attach the name list of invited on another separate paper with seal of the verification unit.



HW43010020180613801388

被邀请人员名单

Name List of the Invited

外文姓名 Full Name	性别 Sex	出生日期 Date of Birth	国籍 Nationality	护照号码 Passport No
1 EVREN SOYUTURK	男	1982-06-16	土耳其	U00245870

核实单位名称：长沙市人民政府外事侨务办公室

Name of Verification Unit

单位盖章

Seal



2018年 06月 13日

Year/Month/Day

注：1、本表须与邀请核实单一起使用。

2、不足十人的空白部分，请对角线划一斜线。

Notes: 1. Used together with the Verification letter of invitation.

2. Please cross a diagonal in the blank space if there are than 10 people.